
 

Ekonomické fórum za účasti místopředsedy Senátu Mirka Topolánka  
28.4.2004   V předvečer vstupu České republiky do Evropské unie se v 
pardubickém Ideonu konalo Ekonomické fórum Pardubického kraje 2004 společný 
rozvojový program EU. Fórum se konalo za účasti místopředsedy Senátu Ing. 
Mirka Topolánka. Krátce po 10 hodině fórum zahájil vicehejtman Michal Rabas 
připomenutím, že za necelých 72 hodin vstoupí naše republika do Evropské unie. 
Dalšími řečníky byly mimo jiné ředitel Národního fondu Ing. Jan Gregor nebo 
generální ředitel CzechInvestu Martin Jahn. V odpoledním programu pak vystoupí 
obchodní rada rakouského velvyslanectví v ČR Dr. Michael Angerer, obchodní 
rada Velvyslanectví Ruské federace v ČR Ivan Galaktionov a obchodní rada 
polského velvyslanectví Bernard Blaszczyk. Na ekonomické fórum jsou pozváni 

starostové měst a obcí na území Pardubického kraje, členové Zastupitelstva Pardubického kraje, představitelé 
hospodářské a bankovní sféry, ředitelé úřadů práce, finančních úřadů, správ sociálního zabezpečení, Všeobecné 
zdravotní pojišťovny a další. 
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Mirek Topolánek s 
Michalem Rabasem  


